

Special Terms for Notes/Bonds/CDs Order 債券／存款證買賣特別條款：

1. HSBC note/bond/CD trading service is available to customers holding an HSBC Investment Services Account.
滙豐債券／存款證買賣服務只供持有滙豐投資服務戶口客戶使用。
2. HSBC may effect this order while processing your application to open an HSBC Investment Services Account, in which event you accept that settlement of this order may be delayed due to the processing time required for account opening.
滙豐可於執行您下列購入債券／存款證的指示的同時，處理您開立投資服務戶口的申請。您接受下列購入債券／存款證指示可能因開立投資服務戶口需時需延遲交收。
3. Notes/Bonds/CDs shall be purchased and sold via your Investment Services Account. 所有債券／存款證將透過滙豐投資服務戶口進行買賣。
4. If you wish to sell the notes/bonds/CDs purchased through HSBC, HSBC may repurchase them based on the prevailing market price under normal market circumstances, but the buying price may differ from the original selling price due to changes in market conditions.
如您打算出售經滙豐代您購入的債券／存款證時，滙豐可在正常市場情況下，按市價進行有關交易。但基於市場變動，買入價與原定的賣出價可能不同。
5. The holder of notes/bonds/CDs bears the credit risk of the issuer and has no recourse to HSBC unless HSBC is the issuer itself.
債券／存款證持有人須承擔發行者的信貸風險，及不能向滙豐追討任何賠償，除非滙豐本身為該債券／存款證的發行者。
6. For HSBC Investment Services Account, interest will be paid in the corresponding currency of the notes/bonds/CDs.
經滙豐投資服務戶口進行買賣的債券／存款證所獲發的利息會以債券／存款證的結算貨幣發放。
7. Order for purchase of notes/bonds/CDs issued by any United States issuer must be accompanied by a duly completed Form W-8BEN (Certificate of Foreign Status of Beneficial Owner for United States Tax Withholding) or such other form as required by HSBC from time to time without which HSBC may deem such Order as incomplete and ineffective. In case of any change in the address or other information provided in such form subsequent to any purchase you must notify HSBC immediately in writing by submitting an updated form and if so required by HSBC, you shall sell or redeem such notes/bonds/CDs.
購入美國發行者發行的任何債券／存款證時，必須同時填寫 W-8BEN 表格（美國預扣稅實益擁有人外國身分證明書），或滙豐不時要求客戶填寫與此相關的其他表格，如不填寫此等表格，滙豐會按須要視此購入債券／存款證指示為不完整和失效。與此同時，於購入債券／存款證後，如 W-8BEN 表格或與此相關的其他表格上的地址或任何資料已有所轉變，您必須立即更新及遞交有關表格以通知滙豐有關更改，如滙豐有所要求，客戶須將此等債券／存款證賣出或贖回。
8. If you have Renminbi note/bond/CD but no longer have eligible Renminbi deposit account, the payment of note/bond/CD principal and interest will be in Macau Dollar equivalent at the prevailing Renminbi to Macau Dollar exchange rate at the time of the payment.
如您持有人民幣債券／存款證而沒有有效的人民幣存款戶口，有關利息和本金會以當時的人民幣兌換率以澳門元支付。
9. These Terms and Conditions shall be governed by and construed in accordance with the laws of the Hong Kong Special Administrative Region.
本條款所載條款受香港特別行政區法律所管轄，並按其詮釋。